
"הגבורה היא איננה פסגה, היא דרך

העפלה שאין בה קפיצות. 

חייבים להתמיד

 ולעבוד כל יום,

 עוד ועוד.

הגבורה האמיתית מתגלה גם בחולין

של יום יום, לא רק בדברים גדולים

כמו בצבא, קפיצה לקרב, והקרבת

חיים.. 

אבל מהמקרים האלה, הגדולים,

אנחנו לומדים כיצד עלינו לחיות!

איזה אנשים אנחנו רוצים להיות!"
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